
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Skovbakkevej 
Sted:			Afholdt	på	Skovbakkevej	nr.	91	Tidspunkt:	Tirsdag	den	10.	november	2015	kl.	20		

Til	stede:			Mads	Mølgaard,	Mikael	Tychsen,	Morten	Andersen,	Niels	Yde	og	Peter	Mousing				

Dagsorden: 
1. Økonomi/budgetopfølgning	
2. Grønt	udvalg	
3. Sivevejen	
4. Henvendelser	til	bestyrelsen	
5. Eventuelt	

1. Økonomi/budgetopfølgning 
Det	samlede	kontingent	for	2015	er	nu	indbetalt.	Der	var	enkelte	husstande,	der	skulle	rykkes.	Den	sidste	
regning	for	græsslåning	på	ca.	10.000	–	15.000	er	endnu	ikke	fremkommet.	Når	der	tages	hensyn	til	dette	
er	der	stadig	for	2015	et	disponibelt	beløb	på	godt	30.000,	der	også	skal	dække	evt.	snerydning.		
Dele	af	kapitalen	i	vejfonden	er	genbundet	således	at	der	er	bundet	710.000	i	2	år	til	1%	p.a.	og	500.000	i	1	
år	til	0,7%.		

2. Grønt udvalg 
Kantbeskæring.	Mads	engagerer	Bach	og	Nørgaard	om	at	ordne	kanter	på	stierne.	Arbejdet	udføres	inden	
nytår.		

Mads	deltager	i	møde	med	grønt	udvalg	i	november,	og	herunder	den	henvendelse	grønt	udvalg	har	sendt	
til	bestyrelsen	omkring	vedligeholdelse		

På	næste	bestyrelsesmøde	gennemgår	vi	de	beslutninger	og	beplantningsplaner,	der	tidligere	er	truffet	
omkring	beplantningen	i	fællesområderne.	I	forbindelse	hermed	tydeliggør	vi	de	principper,	der	er	for	ved-
ligeholdelsen	og	hvilke	værdier/krav	vi	sætter	til	fællesarealerne.	Bestyrelsesmedlemmerne	orienterer	sig	i	
de	tidligere	beslutninger	på	området.		

I	den	vestlige	del	af	“hegnet”	mod	slugten	(hen	mod	Engbakkevej)	er	der	flere	steder	konstateret	store	
dynger	af	græs-	og	haveaffald.	Affaldet	ligger	både	i	grundejerforeningens	areal	og	ned	langs	skråningen.	
Grønt	Udvalg	og	Bestyrelsen	henstiller	til	at	beboerne	ikke	bruger	de	grønne	områder	til	haveaffald.		

Bord-/bænkesæt	er	generelt	ved	at	trænge	til	udskiftning.	Efter	gennemgang	i	foråret	tager	vi	stilling	til	
hvor	mange	og	hvornår,	og	om	der	skal	renoveres	eller	købes	nyt.		

Bestyrelsen	bevilger	en	stubfræser	til	grundejerne	syd	for	sivevejen,	der	har	fældet	en	række	træer	i	fælles-
arealet.		

3. Sivevejen 
Der	er	et	stort	slid	på	sivevejen,	og	vi	holder	stadig	øje	med	den.	Peter	får	indhentet	tilbud	på	nyt	slidlag	
contra	belægningssten.	Peter	præsenterer	entreprenøren	for	det	forhold,	at	der	nok	er	et	kildespring	under	
sivevejen.		

4. Henvendelser til bestyrelsen 
Der	har	ingen	henvendelser	været.	



5. Eventuelt 
Niels	kontakter	Viborg	Kommune	om	det	ønskede	busstoppested.	

Fibernet	er	ved	at	være	anlagt	til	de	enkelte	husstande.	De	tekniske	installationer	mangler.		

Mads	overdrager	hjemmeside-redaktørjobbet	til	Michael.		

	

	


